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   משתתפים:                חברי מליאה נוכחים:  
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 מנכ"ל  עמית כהן  
 סגנית גזבר  אסתי זיסמן 

 יועץ משפטי  קובי קורין 
 מנהל מרכז קהילתי  דניאל הירש 

 מנהלת משאבי אנוש  שמרית אזולאי  
 רואה חשבון  שייקה  

  

  
  
  

 אבני איתן   עקיבא טורנהיים  
 אודם אדם רפופורט 

 אלוני הבשן  לוי טל  
 גבעת יואב   שנבור שרון 

 גשור  ניסן רמי 
 חד נס   אבוטבול אהד  
 חספין  דוד אינגלמייר 

 יונתן  שה לבן יעקב יצחק   
 כנף אריק בן מאיר 
 כפר חרוב  שחר מרקוביץ  

 מיצר מורן קורן  
 מעלה גמלא  גלעד גליקמן  

 מרום גולן  ארי גולנדסקי 
 נוב  אורי מרגלית  
 נטור  אוליאל רוית  

 עין זיון  יוסף דליה 
 קלע אלון  גאון רונן  

 רמות   סיבוני בנימיני הדס  

 רמת מגשימים   גולן מרים  
 שעל   ברוך כהן   
 ראש המועצה  אורי קלנר 

  
  

 אורטל   שאלתיאל חוה 
 אליעד  זיסמן דקלה  

 אלרום  שלומקוביץ אלה  
 אפיק   משקיף  -יובל בראל 
 בני יהודה   רני רייכין  

 מבוא חמה   חזי שהרבני 
 נאות גולן   מיכל כהן דורון 

 נווה אט"יב   נוה רפאל בנימין  

 קדמת צבי   יותם אלון 

 קשת ורמשטיין שלמה 
 הנשיא רמת  אליק גולדברג  

  



 

  

 
 :  ישיבת המליאה סדר יום

 

 דיווח ראש המועצה  .1

 הצגת תהליך אסטרטגי : תהליך פתר"ון ותהליך חינוך. 

 )מצ"ב(. 8/2024מליאה ,  7/2024אישור פרוטוקולים מליאה  .2

 הצהרת אמונים.  - כפר חרוב  – אניעם, שחר מרקוביץ  –שמוליק חזן נציגי מליאה,  .3

אישור המלצת הוועדה המקצועית לתמיכות לחלוקת תקציב התמיכות בין התבחינים הרלוונטיים תמיכות   .4
 כעדכון תקציב.   2024לשנת 

 . 2025הצגת תבחינים לתמיכות במוסדות ציבור לשנת  .5

 הגדלת מאגר מיצר.   -  219-1228253תכנית מס' המועצה כמגישת אישור  .6

 .  אלון מררי ושמרית אזולאי , בהשתתפות 2023לשנת    מרכז קהילתי גולןדו"ח מצב והצגת מאזן  .7

 . 2025על הטלת ארנונה לשנת  28.6.2024החלטת הוועד המקומי מיום לפי  בני יהודה 2025צו מסים  אישור .8

 אלרום, מבוא חמה, כנף, חד נס, עין זיון, אלוני הבשן )מצ"ב(.לישובים:  2024אישור תקציב ועד מקומי לשנת  .9

 )מצ"ב(. מבוא חמה, אלוני הבשן, חד נס  בישובים: 2022הצגת מאזן ועד מקומי לשנת  .10

 )מצ"ב(.אלרום, נוה אטי"ב, עין זיון, חספין : יםבישוב  2023הצגת מאזן ועד מקומי לשנת  .11

מבוא חמה, אלרום, חד נס, בני יהודה, עין זיון, כנף,               מינוי ועדת ביקורת בועד המקומי בישובים:  .12
 )מצ"ב(. אלוני הבשן, חספין 

מוטי שוחט, סרור דוד, שמוליק עמר, פלח מירי, חן רונן במקום בן   ,חד נסהחלפת חבר ועד מקומי בישוב:  .13
 נחמני, דבני רון, כמיסה אביעד.  

, רועי תבור, דרור פורת , מאיה אברמוביץ, ליאור רובינוביץ במקום חיים תורגמן, עדנה בר,  ירון נאמן , כנף
 . הדס דביר, גילה יולזרי

 , דניאל ביבר במקום צופית ביבר ומולי יוחאי. אלון ישראל לייבוביץרמת טראמפ, 

 אישור תב"רים )מצ"ב(.  .14

 שונות.  .15

 
 
 

 

 דיווח ראש המועצה   .1

 

  מצב ביטחוני  : 

   .ניר ונועה ברנס מאורטל, והריגת הילדים במג'דל שמס זה עלית מדרגה -

 אנחנו נמצאים כל הזמן בשטח.  -

 ישיבת הערכת מצב בחמ"ל.   מתכל יום ראשון ולפי הצורך מתקיי  ממשיכים להיערך -

 מיום ראשון, הנחייה לעובדי המועצה שאין שיגרה ורק כוננות לחירום.   -

 רים ועוד. 'רינג 14ממשיכים ברכישת ציוד הגנה לישובים,  -

 הועברה בקשה לצבא על שינוי פוליגונים, הרחבה של התראות סביב מחנות צה"ל.   -

 מבקש לבדוק הכנסה של כל המטעים לפוליגונים.  ברוך כהן:

 קהילתית בעיקרה  ליטהק : גולן האסטרטגי  . 

 וסיוע לעסקים.פיצוי מלא לכלל תושבי הגולןקבלת  - כלכלה , 

  מקדמים עדכון להחלטת ממשלה.   - 864החלטה 

 גנים.   7 -קבלנו אישור חריג לנערכים לפתיחת בתי הספר,   -  שנת לימודים 



 

  

  ,עמוק.התהליך מתקדם בשיתוף ציבור , מעצבים ביחד את עתיד הגולןתהליך אסטרטגי   

 : אלוף פצ"ן, אלוף פקע"ר.  רמ"י , מבקר המדינה, ועדת נגב גליל, ניר ברקת, שר הבטחון,- רותי אפריאט פגישות 

 
 . מציגה דליה יוסף, סגנית ראש המועצה -בנושא חינוך   יהצגת תהליך אסטרטג

 

  צוותים בתוך הישובים.היערכות מלאה לפתיחת שנת הלימודים, והיערכות מיגרה לפתיחה בחירום, הפעלה 

   תלמידים מפונים.   100ישובים קולטים מפונים, בי"ס אביטל קולט 

  בתחילת שנה ויעסקו בחינוך וחקלאות.  קלטו באורטל חיילים שי   11  –גרעין ראשון בגולן,  נחל והשומר החדש 

  בעקבות המצב הבטחוני  , להעמיק מענים לתושבים גליל מזרחי )מרכז משאבים( חוסן שלוחה של מרכז נופותח

לאור לחץ של הורים   חדרי טיפול בבני יהודה וקצרין, נפתח גם בשעל ומרום גולן, הבקשות גדלות:  כולל

 וילדים בעקבות המצב.  

   את היחידה לקופ"ח כללית אלא לקחת אחריות על הגיל  התקבלה החלטה בנושא התפתחות הילד, לא להעביר

 בהתאם ליכולת תקציבית.   –הרך והמרכז ולשקם 

  שבוחנת כל פניה מול קריטריונים ברורים.  אזורי רישום, נשארים כרגע באותה מדיניות, קיימת ועדת מעברים 

 ,מיליון בשנה.  2מעל   ,העלויות גבוהות ההסעות נבחנת אל מול מדיניות הסעות חוגים 

כל תפיסת החוגים צריכה להשתנות , תלמידי בית  1/9/2025בתאריך אנו בונים תפיסה שהכיוון שלה ש אורי קלנר:

   הספר יישארו אחרי שעות הלימודים לחוגים, ההסעות אחרי החוגים, ניצול משאבים. 

 .ראש המועצה ן, סגיעקב שה לבןמציג  -הצגת תהליך פתר"ון 
 

  תכנית פיתוח תשתיות רמת הגולן היא תכנית חומש לפיתוח המועצה, המקיפה את מכלול   -תוכנית פתר"ון

, היא תוצג לחברי  המרכיבים הפיזיים בתוך היישובים ומחוץ להם, בטווחי הזמן הנדרשים לתכנון ולביצוע

 .  17/9/2024המליאה, במליאה הבאה בתאריך 

 שיפור איכות החיים של תושבי הגולן באמצעות:, המטרה של התוכנית 

 יצירת אופק רב שנתי בהיר ושקוף ככל הניתן   -

 מענה לצרכים המיידים והעתידיים של היישובים והתושבים. -

 .ת בתחום הפיתוחהחלטו   לקבלתעקרונות ומפתחות  -

 .רתימת שותפים במימון ויישום -

 . מסגרת שתאפשר להעריך, למדוד ולייעל את הליכי התכנון במועצה -

   :הישגים עד עכשיו 

 .מיליון שקל 40מעל  וגיוס תקציב של  – מרכיבי ביטחון ביצוע   -

 .כביש היקפי נוב – איגום משאבים דרך מרכיבי ביטחון  -

 . ממ"סים לשעל, קדמ"צ, אודם –הרחבות פעוטונים  -

 . אבני איתן -כביש לבי"ס מעיינות   -

 

 

 

 



 

  

   2004/8מליאה ,  4202/7  המליא יםאישור פרוטוקול .2

 
   2420/7אישור פרוטוקול מליאה 

 החלטה:

 . 27.6.24ם מיו 7/2024מאשרת את פרוטוקול מליאה  מליאת המועצה         
 נוכחים. 22מתוך     אחדחברים, נגד אפס, נמנע   21בעד  

 
   2420/8אישור פרוטוקול מליאה 

 החלטה:

 . 27.6.24ם מיו 7/2024מאשרת את פרוטוקול מליאה  מליאת המועצה         
 נוכחים. 22חברים, נגד אפס, נמנע אחד מתוך     21בעד  

 

 הצהרת אמונים  -כפר חרוב   –שחר מרקוביץ  –אניעם   -שמוליק חזן, מליאה ינציג .3

 
        ותהמועצלפקודת    ג׳ 35סעיף נערכה היכרות עם חברי המליאה החדשים והם הצהירו אמונים לפי נוסח 

 .והתוספת שנוספה  המקומיות
 

 ולמלא באמונה את שליחותי במועצה ולפעול מתוך ראית    אני מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל"
 " טובת כלל הגולן

 
 

 אישור המלצת הוועדה המקצועית לתמיכות לחלוקת תקציב התמיכות בין התבחינים הרלוונטיים תמיכות  .  4
 כעדכון תקציב 2024לשנת      

 
 החלטה:

המלצת הוועדה המקצועית לתמיכות לחלוקת תקציב התמיכות בין התבחינים הרלוונטיים   אתהמליאה מאשרת 
 כעדכון תקציב.   2024תמיכות לשנת 

 . חברים  22מתוך נוכחים  1מנע  , 0חברים, נגד  21אושר ברוב קולות, בעד 

 

 2025לשנת  תבחינים לתמיכות במוסדות ציבור .5
 , ויאושרו במליאה הבאה. 2025הוצגו התבחינים לתמיכות במוסדות ציבור לשנת 

  

 הגדלת מאגר מיצר  - 1228253-219תכנית מס' המועצה כמגישת אישור  .6

 
ק"מ דרומית מזרחית ליישוב   0.5-מטרת התכנית לאפשר את הגדלת מאגר מיצר, שהינו מאגר מים קיים הממוקם כ 

מיצר. המאגר משמש לאיגום קולחי מט"ש מיצר הסמוך ואספקתם להשקייה. המאגר הוקם על חלק משטחו של 
גידול הצפוי בכמות האוכלוסייה קולחין וגאויות. לאור ה  -מאגר גאויות נחל מיצר לשעבר, שהומר למאגר משולב  

ב  קיבולת האיגום  התכנית תאפשר את הגדלת  בכמות הקולחין.  הגדלה משמעותית  צפויה  הגולן,  -בדרום רמת 
 מ"ק.   70,000מ"ק קולחין. בשטח הנותר מתוכנן מאגר מי גיאויות בקיבולת  500,000

דונם לשטח לאיגום    236.5"מטפ"ח ומט"ש מיצר", שיעדה    –  14640על חלק משטח התכנית חלה תכנית מאושרת ג/
דונם ואת השטח   348.1-דונם למתקנים הנדסיים )תחנת שאיבה מיצר(. התכנית מגדילה את השטח לאיגום ל 1.9-ו

 י תחנות שאיבה חדשות קטנות. דונם, לצורך הגדלת תחנת שאיבה מיצר והקמת שת  6.4-למתקנים הנדסיים ל
 הוועדה המקומית גולן החליטה להפקיד את התכנית בתנאים.   16.5.24-ב

מאחר ולמי גולן אין עדיין זכויות בקרקע הנדרשת להגדלת המאגר, נדרש לצרף את הוועדה המקומית או המועצה 
 האזורית כמגישת התכנית. 

 
 החלטה : 

הגדלת מאגר    - 219-1228253תכנית מס'  חברים נוכחים(, כמגישת  22מליאת המועצה מאשרת פה אחד )מתוך  
 .מיצר

 
 
 



 

  

 2320לשנת  מרכז קהילתי גולןדו"ח מצב והצגת מאזן  .7
 

 מרכז קהילתי גולןדו"ח מצב 

 . דניאל הירשהוצג ע"י         

   2023לשנת  מרכז קהילתי גולןהצגת מאזן         

 , רו"ח חשבון. שייקההוצג ע"י         

 

 2025על הטלת ארנונה לשנת  28.6.2024בני יהודה לפי החלטת הוועד המקומי מיום  2025אישור צו מסים  .8
 

 החלטה : 
 בני יהודה לפי החלטת הוועד המקומי   2025 לשנת צו מסים מליאת המועצה מאשרת פה אחד את

 . 2025על הטלת ארנונה לשנת  28.6.2024מיום    
 . חברים  22מתוך נוכחים  1מנע  חברים, נגד אפס ,  21אושר ברוב קולות, בעד    

 

 , עין זיון, אלוני הבשן.לישובים: אלרום, מבוא חמה, כנף, חד נס 2024אישור תקציב ועד מקומי לשנת  .9
 

 החלטה : 
אלרום,  בישובים:  2024את תקציב ועד מקומי לשנת חברים נוכחים(  22פה אחד )מתוך  מליאת המועצה מאשרת 

   זיון, אלוני הבשן., עין  מבוא חמה, כנף, חד נס

  

 בישובים: מבוא חמה, אלוני הבשן, חד נס  2022הצגת מאזן ועד מקומי לשנת  .10

 . מבוא חמה, אלוני הבשן, חד נסבישובים:  2022הוצגו בפני המליאה מאזן ועד מקומי לשנת  

 

 אלרום, נוה אטי"ב,  עין זיון, חספין: יםבישוב 3202הצגת מאזן ועד מקומי לשנת  .11

 אלרום, נוה אטי"ב, עין זיון, חספין. : יםבישוב  2023הוצגו בפני המליאה מאזן ועד מקומי לשנת  
 
 

, עין זיון, כנף, אלוני הבשן, מבוא חמה, אלרום, חד נס, בני יהודהבישובים: בועד המקומי ועדת ביקורת  מינוי .12
 חספין.

 

 החלטה:  
מבוא חמה, אלרום,  חברים נוכחים( את חברי ועדת ביקורת בישובים:  22מליאת המועצה מאשרת פה אחד)מתוך 

 ברשימה המצורפת.  , עין זיון, כנף, אלוני הבשןחד נס, בני יהודה
 

מוטי שוחט, סרור דוד, שמוליק עמר, פלח מירי, חן רונן במקום בן נחמני,   חד נס,החלפת חבר ועד מקומי בישוב:  .13
 דבני רון, כמיסה אביעד.   

במקום חיים תורגמן, עדנה בר, הדס   ליאור רובינוביץ, מאיה אברמוביץ, רור פורת , דרועי תבור, ירון נאמן , כנף
 , דניאל ביבר במקום צופית ביבר ומולי יוחאי. אלון ישראל לייבוביץרמת טראמפ,    דביר, גילה יולזרי.

 

 החלטה :    
מוטי שוחט, סרור דוד, שמוליק עמר,  חד נס, פה אחד החלפת חבר ועד מקומי בישוב:  מליאת המועצה מאשרת 

 פלח מירי, חן רונן במקום בן נחמני, דבני רון, כמיסה אביעד.  
במקום חיים תורגמן, עדנה בר, הדס   ליאור רובינוביץ, מאיה אברמוביץ, רור פורת , דרועי תבור, ירון נאמן , כנף

 במקום צופית ביבר ומולי יוחאי.  דניאל ביבר,  אלון ישראל לייבוביץרמת טראמפ,   דביר, גילה יולזרי.
 

 
 
 
 
 



 

  

 
 אישור תב"רים  .14

 
 החלטה :         

, כפי שהוצגה  המצורפת כנספח את מסגרת התב"ריםחברים נוכחים(  22פה אחד )מתוך  מליאת המועצה מאשרת 
 גזבר המועצה. סגנית , אסתי זיסמןבפניה ע"י 

 
 

 שונות .15

 
 :מבנה ציבור בישוב אניעם* 
 חשוב לי ליידע את חברי המליאה שכרגע יש התנהלות חברתית  לא פשוטה בתוך הישוב אניעם.  אורי קלנר:  
 בעבר המועצה אישרה בהשאלה את מבנה הגן לטובת בית הכנסת.  
 התקבל תקציב וקיים דרישה לפתיחת גן לילדים עם צרכים מיוחדים.   
 ולכן כרגע צריך לפנות את בית הכנסת לטובת  פתיחת הגן לילדים עם צרכים מיוחדים.  

   לבית כנסת ע"י המועצה דתית . הפתרון כרגע הוא שהבית כנסת יעבור למבנה זמני עד לקבלת מבני קבע 
 
 
 :7שאילתה בנושא מתחם מעיינות עדן ואתר זיכרון חטיבה *

 . מי אישר את גידור המתחם במתכונות הנוכחית, הגידור חורג האופן ניכר מתחום אתר הזיכרון לרבות שער  1
 כניסה למעיינות עדן ) סלוקיה ( והאם הגידור תואם את מה שאושר אם אושר?     
 . איך ניתן למנוע את מפגע האור בלילה במתחם, כמות האור שיש שם פוגעת בבעלי החיים? 2
 . איך ניתן למצוא פתרון, לחניית רכבים של תושבי הגולן, אשר רוצים להשאיר רכב ולהשתמש התחבורה  3

 ציבורית?  ) בעבר היו מחנים רכבים בשטח האתר (     
 . מדוע נכון לכתיבת שורות אלו הגישה למתחם סלוקיה נעולה על ידי השער?. 4
 . האם השטח שייך לציבור, או לצה"ל, בהסכם כזה או אחר?5

 
 התייחסות  

 במסגרת פרויקט שיקום אנדרטאות , הגידור אושר ע"י אגף הנדסה ותואם לתב"ע.   .1
 קק"ל ביצע את העבודה באישור המועצה.                

 .   ניתן לבחון את הנושא מול הצבא)אחראי חיים סימנה(. 2       
 מול הצבא)אחראי חיים סימנה(. .   ניתן לבחון את הנושא 3       

 מתחם סלוקיה סגור בגלל מפגעים בטיחותיים, כרגע מתקיים שייח עם קק"ל, והכנת הסכם משותף    .4
 מלש"ח .   27השקעה מעל    -למינהלת משותפת לניהול פארק כפי שמנוהל בפארק הירדן )כול גביה חניה(

 .  7שייך למועצה , חוץ מהמבנה והסביבה הקרובה שייך לצבא, חטיבה   .   5      
 
 
 
 

       
 הישיבה ננעלה        

 
 אורי קלנר          
 ראש המועצה        


